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> Sadık AYDIN 2'de

Vakfıkebir İlçemizde birkaç gün önce akşam saatlerinde yaşanan rezalet, ilçe
halkını ve Yıldız Mahallesi sakinlerini çileden çıkartarak tepkilere neden oldu.

BU REZALETiN HESABI SORULMALI!

> Alper Özkan KARAGÖL 3'de

> Ahmet KAMBUROĞLU 2'de

Vakfıkebir İlçe Emniyet Müdürü Murat Soysay yaptığı açıklamada; “Av tüfeği
ruhsatı yenileme süresinin 1 Eylül 2024 tarihine kadar uzatıldığını duyurdu.”

CHP VAKFIKEBiR iLÇE
TEÞKÝLATINDAN BAÞKAN'A ZÝYARET

Cumhuriyet Halk Partisi Vakfıkebir İlçe Başkanlığı görevine seçilen Olcay Bahadır ve
yönetim kurulu üyeleri Belediye Başkanı Muhammet Balta'ya nezaket ziyareti gerçekleştirdiler.

AV TÜFEÐÝ RUHSATI YENÝLEME
SÜRESÝ 1 YIL UZATILDI

KARADAÐ YAYLA YOLUNDA
ORMANCILARDAN DENETÝM
Vakfıkebir Karadağ Yaylasında kırım yapan kişiler tarafından aşırı bir şekilde yüklenen
kamyonların asfalta verdiği zarar nedeniyle ilçe halkı tarafından tepkilere neden olmuştu. 

akfıkebir İlçemizde 

Vbirkaç gün önce akşam 
saatlerinde yaşanan 

rezalet, ilçe halkını ve Yıldız 
Mahallesi sakinlerini çileden 
çıkarttı. Vakfıkebir İlçesi Yıldız 

Mahallesi Kerimli Mevkiindeki 
Mera bitişiğindeki ırmağa 
atılan tarihi geçmiş süt 
ürünlerinin çevreye verdiği 
kötü koku ve pis görüntünün 
yanı sıra doğadaki birçok 

evcil ve yabani hayvanın bu 
tarihi geçmiş ürünlerden 
yemeye başlaması ile oluşan 
kötü görüntü sonrası 
vatandaşlar büyük bir tepki ile 
yetkililerden yardım istediler. 

Olay, Akşam karanlığından 
faydalanarak aracı ile ırmağa 
yanaşan kişi veya kişiler 
tarafından tarihi geçmiş süt 
ürünleri kutular halinde bu 
bölgeye atıldı. > Sadık AYDIN 2'de
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Ahmet KAMBUROĞLU

“SONUÇ OLSUN ARTIK”
Nasıl olacak böyle, her gün vatandaşlar 
tarafından yoldan çevrilerek sokak 
hayvanlarını konuşuyoruz…
Nasıl olacak?
Ne olacak?
Bir barınak yapılmayacak mı?
Gibi sorular sürekli soruluyor…
Şimdi ise okul zamanının gelmesiyle 
birlikte, şikayetler bir o kadar daha artmış 
durumda…
Biz sokak hayvanlarına karşı değiliz…
Biz sokak hayvanlarının rahat etmesinden 
yanayız…
Büyüklerimiz, kadınlarımız ve çocuklarımız 
sürekli tedirgin bir şekilde dolaşmasından 
yana değiliz. Herkes hür bir şekilde, 
kuşkusuz, güvenilir bir ortamda dolaşsın, 
evlerine, okullarına gidebilsin…
Cumhurbaşkanı Recep Tayyip Erdoğan, 
Macaristan dönüşü gazetecilerin sorularını 
yanıtlayarak, son dönemde tartışma 
konusu olan sokak hayvanları için önemli 
değerlendirmeler yapmıştı…
“Sokaklarımızı Güvenli Hale Getirmek 
Görevimiz” dedi…
Bu konunun üzerine bir hali gidilip, bu 
sorunu bir an önce çözümüne bakılması 
gerekir…
Aksi taktirde birileri ısırılabilir, kuduz 
olabilir…
********************
Geçen haftaki yazım, son derece 
sansasyon yarattı…
Herkes merak içinde telefonla aradı ve 
yoldan çevrilerek soruldu…
Bizler de o yazının gideceği yere gittiğini 
vatandaşlarımıza ilettik…
Yazılarımızın devamı gelecek diyerek, 
bekleyin…
Arkası yarın… 
********************
Bu gün 1 Eylül, yasak kalktı…
Tezgahlar dolacak ve insanlar bol bol balık 
yiyecek…
Balık bollaştığında acaba insanlar 
alabilecek mi?
Bu pahalılıkta balık yatları geri gelecek 
mi?
Cumartesi günü yatlara ve tezgahlara 
bakacağız…
********************
O yol durdu…
İnsanların merakla bitmesini beklediği, 
Karadağ Yaylası asfaltlama çalışmaları 
durdu…
Genel seçimlerde başlayan ve genel 
seçimlerin bitimiyle birlikte Karadağ 
Yaylasındaki olan bütün araçların başka bir 
yere alındığı bildirilmişti…
Sonrasında eski Bakan Adil Karaismailoğlu 
Karadağ Yaylasında ağırlandı…
Asfalt dökümü devam edeceğini söyleyen 
Bakan, halen daha hiçbir çalışma 
olmaması bu yolun durduğunun 
göstergesidir…
Yerel seçimler önümüzdeki mart ayında…
Kış ayının girmesiyle birlikte asfaltlama 
çalışmaları da yapılmayacaktır…
8 km'si dökülen ve 12 km'si kalan Karadağ 
Yayla yolu şimdiye kadar bitmişti…
Yoldaki araçların başka bir yere 
kaydırılması yolun bitmemesine sebep 
oldu…
Bu yolun dökümünde 5 tane kamyon 
çalıştı.
5 kamyonla ancak bu kadar döküm 
yapılabildi. Eğer 15-20 kamyon bir kerede 
çalışmış olsaydı, yayla yolunun dökümü 
çoktan bitmiş olacaktı…
Seçim vaadi, verilen söz yarım kaldı…
Seçim için kullanılan yayla yolu, seçime 
kadar döküldü, seçim bittiğinde ise 
durdu…
Yerel seçimlerde başlar diye 
düşünüyorum…
O zamanda şöyle bir durum gelişecek, 
havalar soğuk bu havalarda asfalt dökümü 
yapılamaz…
Seçimden sonra bakarız, hallederiz…
Bu da Vakfıkebir'in kaderi diyelim…

Kuruluşu
Sayı
Tarih 

: 5 Mart 2004
: 1035
: 01.09.2023

İMTİYAZ SAHİBİ
Melahat KAMBUROĞLU

İ L A N  T A R İ F E S İ
Tam Sayfa Reklam..................5.000 TL
Yarım Sayfa Reklam...............3.000 TL
1/4 Reklam.............................1.000 TL
Tüzük(1 Tam Sayfa)..............7.500 TL
Kongre.......................................750 TL
Zayi...........................................150 TL

SORUMLU YAZI İŞLERİ MÜDÜRÜ
Ahmet KAMBUROĞLU

Cep: 0533 495 07 20
e-mail: kamburogluahmet@hotmail.com

İSTANBUL TEMSİLCİSİ
Mehmet KAMBUROĞLU

Tel :0 212 544 93 00

ÇARŞIBAŞI TEMSİLCİSİ
Gökhan ŞAHİN
0 532 521 39 95

Bu gazete ''Basın Ahlak İlkeleri''ne
uymayı taahhüt eder.

Vakfıkebir'de Çıkar, Haftalık Bağımsız Siyasi Gazete

Büyükliman
Postası

MUHABİR
Sadık AYDIN

e-mail: sadikmuhtar71@gmail.com

HUKUK MÜŞAVİRİ
Avukat Gürbüz Kamburoğlu

0 533 768 88 42

SORU VE ÖNERiLERiNiZ iÇiN
buyuklimanpostasi@gmail.com

0533 495 07 20

SAYFA EDİTÖRÜ

YÖNETİM VE BASIM YERİ
BÜYÜKLİMAN POSTASI GAZETESİ VE MATBAASI
Kemaliye Mahallesi Deniz Sokak No:11A  Zemin Kat

Tel : 0462 841 56 00 Fax : 0462 841 43 23
Vakfıkebir / TRABZON

YAYIN TÜRÜ : YEREL SÜRELİ

UETS ADRESİ : 15851-58888-66917

Alper Özkan KARAGÖL

BU REZALETiN HESABI SORULMALI!
Vakfıkebir İlçemizde birkaç gün önce akşam saatlerinde yaşanan rezalet, ilçe halkını ve Yıldız Mahallesi sakinlerini çileden çıkartarak tepkilere neden oldu.

akfıkebir İlçemizde 

Vbirkaç gün önce 
akşam saatlerinde 

yaşanan rezalet, ilçe halkını 
ve Yıldız Mahallesi sakinlerini 
çileden çıkarttı. Vakfıkebir 
İlçesi Yıldız Mahallesi Kerimli 
Mevkiindeki Mera 
bitişiğindeki ırmağa atılan 
tarihi geçmiş süt ürünlerinin 
çevreye verdiği kötü koku ve 
pis görüntünün yanı sıra 

doğadaki birçok evcil ve 
yabani hayvanın bu tarihi 
geçmiş ürünlerden yemeye 
başlaması ile oluşan kötü 
görüntü sonrası vatandaşlar 
büyük bir tepki ile 
yetkililerden yardım istediler. 
Olay, Akşam karanlığından 
faydalanarak aracı ile ırmağa 
yanaşan kişi veya kişiler 
tarafından tarihi geçmiş süt 
ürünleri kutular halinde bu 

bölgeye atıldı. Bu rezaleti 
yapan kişi yada kişiler 
yakında adalet karşısında 
hesap verecek. Tarihi geçmiş 
süt ürünleri marketlerden 
toplandığı zaman fabrikalara 
geri iade yapılır ya da hiçbir 
şekilde doğaya bırakılmadan 
imha edilmelidir. Bu rezaleti 
yapan kişiler ortaya 
çıkarılmalı ve gereken 
cezaya çaptırılmalıdır. 

BU REZALETİN HESABI 
SORULMALI!
Vakfıkebir İlçemizde birkaç 
gün önce akşam saatlerinde 
yaşanan rezalet ilçe halkını 
ve Yıldız Mahallesi sakinlerini 
çileden çıkarttı. Kişi veya 
kişiler tarihi geçmiş süt 
ürünlerini mahalle ortasına 
atarak olay yerinden kaçtılar. 
Olay yerinden kaçarken 
mahalle sakinleri tarafından 

görülen araç'ın beşinden 
koşan mahalle sakinleri 
araca yetişemediler. Olay ile 
ilgili Jandarma soruşturma 
başlattı. Kamera kayıtları 
incelemeye alındı. Bu rezaleti 
yapanlar en kısa sürede 
yakalanacak ve adalet 
önünde hesap verecekler. 
Yaptıkları rezalet yanlarına 
kar kalmayıp, cezasız 
kalmayacaklar.

K
ısa bir süre önce 
yapılan olağan ilçe 
kongresi ile Cumhuriyet 

Halk Partisi Vakfıkebir İlçe 
Başkanlığı görevine seçilen 
Olcay Bahadır, yönetim kurulu 
üyesi arkadaşlarıyla birlikte 
Vakfıkebir Belediye Başkanı 
Muhammet Balta'yı 
makamında ziyaret ederek bir 
süre sohbet ettiler.
“HEPİMİZ BU İLÇEDE 
YAŞIYORUZ”

Ziyaret sırasında konuşan 
CHP Vakfıkebir İlçe Başkanı 
Olcay Bahadır, “Kongre 
sonrası kurum ziyaretlerimiz 
kapsamında belediye 
başkanımıza da ziyaret 
gerçekleştirdik. Ayrıca 
Başkanımız kongremize 
katılarak bizleri 
onurlandırmıştır. Bundan 
dolayı da kendisine teşekkür 
ediyorum. Hepimiz bu ilçenin 
insanlarıyız ve hepimiz bu 

ilçede yaşıyoruz. İlçemizin 
iyiliğini ve gelişmesini 
istiyoruz. Siyasi anlamda 
görüş ayrıcalıklarımız alsa 
dahi Vakfıkebir ilçemizin çıkar 
ve menfaatleri için hepimiz 
birlikte hareket etmeliyiz. Siz 
hizmet pozisyonunda en 
yetkili görevde, bizlerde bu 
hizmetleri takip etme 
pozisyonundayız. Bu 
ziyaretlerin ilçenin 
sorunlarının konuşulması ve 

karşılıklı olarak görüş 
alışverişinde bulunulması 
bakımından son derece 
yararlı olduğunu 
düşünüyorum. Vakfıkebir 
ilçemiz için yapılacak 
yatırımlar noktasında bizlere 
ne görev düşüyorsa yerine 
getirmeye hazırız” dedi.
“YENİ OLUŞAN 
YÖNETİMİNİZE BAŞARILAR 
DİLYORUM”
Belediye Başkanımız 
Muhammet Balta ise, “Bu 
nazik ziyaretinizden dolayı 
mutluluk duydum. 
Kongrenizin hayırlara vesile 
olmasını diliyorum. Yeni 
görevinizde tüm yönetim 
kurulu arkadaşlarınıza 
başarılar diliyorum. Farklı 
fikirler elbette olacaktır. Ancak 
vatan, millet, bağımsızlık ve 
kutsal değerlerimiz için 
hepimiz aynı fikirdeyiz. 
Vakfıkebir Belediye Başkanı 
olarak her zaman 
söylüyorum; Bizler 

Vakfıkebir'e hizmet için bu 
makamlardayız. Herkesin 
belediye başkanıyım. Hizmet 
için tüm gücümüzle 
çalışıyoruz. Bu makamlar 
hizmet makamlarıdır. Sonuçta 
takdir halkımızındır. Bir gün 
bizde bu makamlardan 
ayrılarak halkımızın arasında 
olacağız. İlçemizin çıkar ve 
menfaatleri için hep birlikte 
hareket etmeliyiz. Kırıcı ve 
yıkıcı değil, hep birlikte yapıcı 
olmalıyız. İlçemize katkı 
sunacak bir fikir üretiliyorsa 
bu bizim için çok değerlidir. 
Bizleri her davet ettiğinizde bir 
araya gelerek yaptığımız ve 
yapmayı planlandığımız 
hizmetler hakkında bilgiler 
vermeye sizin öneri ve 
düşüncelerinizi almaya 
hazırız. Ben tekrardan bu 
nazik ziyaretiniz ve 
düşünceleriniz için teşekkür 
ediyor, görevinizde ve 
çalışmalarınızda başarılar 
diliyorum” dedi.

CHP VAKFIKEBİR İLÇE TEŞKİLATINDAN BAŞKAN'A ZİYARET
Cumhuriyet Halk Partisi Vakfıkebir İlçe Başkanlığı görevine seçilen Olcay Bahadır ve yönetim kurulu üyeleri Belediye Başkanı Muhammet Balta'ya nezaket ziyareti gerçekleştirdiler.

AV TÜFEĞİ RUHSATI YENİLEME SÜRESİ 1 YIL UZATILDI
Vakfıkebir İlçe Emniyet Müdürü Murat Soysay yaptığı açıklamada; “Av tüfeği ruhsatı yenileme süresinin 1 Eylül 2024 tarihine kadar uzatıldığını duyurdu.”

Y
ivsiz av tüfeği ruhsat 
yenileme süresi 
dolanlar için süre bir 

yıl daha uzatıldı. İçişleri 
Bakanlığı Emniyet Genel 
Müdürlüğünce 81 il valiliğine 
yazı gönderilerek, yivsiz av 
tüfeği ruhsat yenileme süresi 
dolanlar için sürenin bir yıl 
daha uzatıldığı açıklandı. 
Vakfıkebir İlçe Emniyet 
Müdürü Murat Soysay 
yaptığı açıklamada; “ Daha 

önce yapılan açıklama ile 
yivsiz tüfek ruhsatnamesi 
geçerlilik süresi dolan 
vatandaşlarımızın 1 Eylül 
2023 tarihine kadar 
belgelerini yenilemeleri 
gerektiği duyurulmuştu. 
Yaşanılan yoğunluk 
sebebiyle vatandaşlarımızın 
mağduriyet yaşamaması 
adına ruhsatname yenileme 
süresi bakanlığımız 
tarafından 1 Eylül 2024 

tarihine kadar uzatılmıştır.” 
“SÜRE 1 YIL DAHA 
UZATILDI”
Müdür Soysay yaptığı 
açıklamada şu ifadelere yer 
verildi: "Yivsiz tüfek 
ruhsatnamesi geçerlilik 
süresi dolanlara 01.03.2023 
tarihine kadar yenileme 
yapması gerektiğinin tebliğ 
edilmesi ve yenileme 
yapmayanların 
ruhsatnamelerinin 
01.03.2023 tarihinden sonra 
geçersiz sayılarak 2521 
sayılı Kanunun 13'üncü 
maddesine göre işlem tesis 
edilmesi, 01.03.2023 
tarihine kadar asayiş 
olaylarında ele geçirilen 
yivsiz tüfeklere ise yenileme 
işlemi için 1 ay süre 
verilerek, süresi içinde 
yenilenmemesi durumunda 
2521 sayılı Kanunun 
13'üncü maddesine göre 
işlem tesis edilmesi gerektiği 
bildirilmişti. Bahse konu 
işlemler 01.09.2023 tarihine 

kadar uzatılmıştı. Ancak 
yaşanılan yoğunluk 
sebebiyle vatandaşlarımızın 
mağduriyet yaşamaması 

adına ruhsatname yenileme 
işlemlerine ilişkin verilen 
süre 01.09.2024 tarihine 
kadar uzatılmıştır dedi."
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Yan Giderleri Ödememe 
Tahliye Sebebi Midir?
Evet.
TBK'nın 314 ve 315. 
maddelerinde kiralananın 
kullanıma bağlı olarak kiracının 
temerrüdü düzenlenmiştir. 
Anılan Kanun'un 
314.maddesindeki 
düzenlemeye göre kiracı 
aksine sözleşme ve yerel adet 
olmadıkça kira bedelini ve 
gerekiyorsa yan giderleri her 
ayın sonunda ve en geç kira 
süresi bitiminde ödemekle 
yükümlüdür. TBK madde 315 
uyarınca ''Kiracı, kiralananın 
tesliminden sonra muaccel 
olan kira bedelini veya yan 
gideri ödeme borcunu ifa 
etmezse, kiraya veren kiracıya 
yazılı olarak bir süre verip, bu 
sürede de ifa etmeme 
durumunda, sözleşmeyi fesh 
edeceğini bildirebilir. Kiracıya 
verilecek süre en az on gün, 
konut ve çatılıişyeri kiralarında 
ise en az otuz gündür. Bu süre, 
kiracıya yazılı bildirimin 

yapıldığı tarihi izleyen günden 
itibaren işlemeye başlar.” 
Şeklindedir. Sadece kira 
borcunu değil yan gideri de 
ödemeyen kiracının temerrüt 
nedeniyle tahliyesi istenebilir.
Tahliye Davasını Kimler 
Açmalıdır?
Türk Borçlar Kanunu'nun 
315.maddesi hükmü uyarınca 
temerrüt nedeniyle açılacak 
tahliye davasının kural olarak 
kiralayan tarafından açılması 
gerekir. Kiralayanlar birden 
fazla ise aralarında zorunlu 
dava arkadaşlığı 
bulunduğundan ihtarnameyi 
birlikte göndermeleri ve yine 
davayı da birlikte açmaları 
zorunludur. 
Yargıtay Kararlarında Yan 
Gider Sorumluluğu
>Yargıtay 6. Hukuk Dairesi'nin 
20.9.2016 tarih ve 
2016/5242E-2016/5299K sayılı 
kararında ''Türk Borçlar 
Kanunu'nun 302 ve 303. 
maddesinde bahsedilen 
zorunlu sigorta vergi ve benzeri 

yükümlülükler ve giderler 
eşyanın kiralanmasından ve 
kullanılmasından bağımsız 
kiralananın kendisinden 
kaynaklanan giderlerdir. Türk 
Borçlar Kanunu'nun 303 ve 
315. maddelerinde bahsedilen 

yan giderlerden kabul 
edilemez. Bu gibi giderlere 
ilişkin yükümlülüklerin 
sözleşme ile kiracıya 
yükletilmesi onların kira 
bedelinin bir parçası 
olduğunun kabulünü 
gerektirmez. Kira bedelinden 
sayılmayan bu giderlerin 
ödenmemesi temerrüde esas 

alınamaz. Bu nedenle Türk 
Borçlar Kanunu'nun 315. 
maddesine dayanılarak tahliye 
istenemez. Ancak genel 
hükümlere göre alacak 
şeklinde kiracıdan tahsili 
istenebilir. Açıklanan bu maddi 

ve hukuki olgular karşısında 
temerrüt hukuksal nedenine 
dayalı tahliye davasının reddi 
gerekirken kiralananın 
tahliyesine karar verilmesi usul 
ve yasaya aykırıdır.'' 
denilmiştir. 
>Yargıtay 12. Hukuk 
Dairesi'nin 2.11.2017 tarih ve 
2016/21900E-2017/13586K 

sayılı kararında ''TBK'nın 314. 
maddesi kiracının kira bedeli 
ve yan giderleri ödeme 
yükümlülüğü getirmiştir. Buna 
göre kira bedeli ile kira 
sözleşmesinde (yakıt, su, 
elektrik) gibi yan giderlerin de 
kira bedelinden sayılacağı 
öngörülmüştür. TBK 315/1 
fıkrası uyarınca kira bedeli 
veya yan gideri kiracı ödemez 
ise temerrüde düşer. Borçluya, 
örnek 13 tahliye ihtarlı ödeme 
emri gönderebilmesi için takip 
talebinde TBK'nın 315/1. 
maddesinde yazılı nitelikte 
alacağın istenmesi gereklidir.'' 
denilmiştir. Karar 
incelendiğinde Yargıtay'ın 
hangi giderlerin yan gider 
olabileceği ve bu giderleri 
kiracının ödeyeceğinin 
kararlaştırabileceği 
görülmektedir. 
Sonuç
Kira sözleşmesinde kiracının 
kira bedeli ve yan giderleri 
ödeme borcunda temerrüde 
düşmesinin sonuçlarına 

ilişkin bir düzenleme olan 
TBK md. 315, kiraya verene 
olağanüstü bir fesih hakkı 
tanımıştır. Kiraya veren, söz 
konusu hükümde öngörülen 
durumun ortaya çıkması ve 
kendisi tarafından yerine 
getirilmesi gereken şartları 
sağladığında sözleşmeyi 
feshedip kiralananın tahliyesini 
isteyebilecektir.
Kiralananın kullanımından 
doğduğu açıkça ortada olan 
yan giderleri kural olarak 
kiracının ödemesi gerekir. 
Ancak kira sözleşmesinde 
kiraya verenin ödeyeceği 
kararlaştırılırsa veya yerel 
adete göre kiraya verenin bu 
gidere katlanması gerekiyorsa 
kiracı bu yan gideri ödemek 
zorunda kalmayacaktır. Bunun 
sonucunda da yan gideri 
ödemediği gerekçesiyle kiracı, 
kiralanandan tahliye 
edilemeyecektir. Her somut 
olayda yan gideri ödeme 
borcuna kimin katlanacağı 
araştırılmalıdır. 
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V
akfıkebir İlçesi Karadağ 
Yaylasında kırım yapan 
kişiler tarafından aşırı 

bir şekilde yüklenen 
kamyonların asfalta verdiği 
zarar nedeniyle yayla sakinleri 
ve ilçe halkı tarafından 
tepkilere neden olmuştu. Bu 
tepkiler üzerine Vakfıkebir 
Orman İşletme Şefliğinde 
görevli ormancılar yükleme 

alanlarında denetimlerini 
artırdı. Araçlara kanunen 
belirlenen metre küp oranında 
tomruk yüklemesi yapılıyor. 
Böylece kamyonlar aşırı 
yüklenmiyor ve yeni dökülen 
asfalta da zarar vermemiş 
oluyorlar. 
Vakfıkebir ilçesinin tek yaylası 
olan Karadağ Yaylasının 
asfaltlanan 8 kilometrelik yolu 

bir süreden beri kırım yapanlar 
tarafından aşırı yüklenen 
kamyonların asfalta verdiği 
zarar dolayısı ile tepkilere 
neden oluyordu. Vakfıkebir 
Orman İşletme Şefi İlhan 
Kutanis'den aldığımız bilgiye 
göre yüklenen kamyonlar 
normal tonajın altında ve 
standartlara uygun olarak 
yükleme yapılıyor. Ayrıca asfalt 
üzerinde yükleme yapılıp 
asfalta vereceği zarar 
düşünülerek, geniş yol 
kenarlarında vinç yeri ve 
yükleme yeri yapılarak 
kamyonların yükleniyor ve 
asfalt hiçbir zarar görmüyor 
şeklinde bilgi verdi.

KARADAĞ YAYLA YOLUNDA
ORMANCILARDAN DENETiM
Vakfıkebir Karadağ Yaylasında kırım yapan kişiler tarafından aşırı bir şekilde yüklenen
kamyonların asfalta verdiği zarar nedeniyle ilçe halkı tarafından tepkilere neden olmuştu. 

Vakfıkebir İlçesi Çamlık 
Sahil Mahallesinde 
kurulan Aronya 

bahçesinde yapılan ilk hasada 
katılan yetkililer Aronya 
meyvesi topladı. Etkinliğe 
Vakfıkebir Kaymakamı Dr. 
Hacı Arslan Uzan, Belediye 
Başkanımız Muhammet Balta, 
Tarım ve Orman İlçe Müdürü 
Remziye Kuleyin, Ziraat Odası 
Başkanı Muhammet Kılıç, 
Çamlık Sahil Mahalle Muhtarı 
Mehmet Bahadır'ında katıldığı 
etkinlik,  Çamlık Sahil 
Mahallesi Çiftçilerinden Namık 
Kemal Kukul'a ait Aronya 
Bahçesinde gerçekleştirildi. 
Tarım ve Orman İlçe Müdürü 
Remziye Kuleyin Aronya 
Meyvesine ait Yetiştiricilik, 
Pazar ve projenin ilerleme 
durumu hakkında katılımcılara 
bilgi paylaşımında bulundu.
“GELECEĞİN MEYVESİ,  
ARONYA”

Türkiye'de Aronya üretiminin 
2012'de başladığını belirten 
Müdürü Kuleyin, "Her geçen 
yıl üretim alanı genişliyor. 
Ülkemizin tüm bölgelerinde 
Aronyanın artık yetiştiğini 
biliyoruz. Aronyanın bu kadar 
kısa sürede yayılmasının en 
önemli nedeni bir sağlık bitkisi 
olması. Özellikle bu pandemi 
döneminde tüketenler bu 
özelliğini ifade ediyorlar. 
İnşallah ülkemizde de bu 
ürünü ihraç edecek konuma 
geleceğiz" dedi. Müdür 
Remziye Kuleyin, “Aronya 
geleceğin meyvelerinin 
başında geliyor. Çünkü biz 
toplum olarak diyabet, kanser, 
kalp damar hastalıklarıyla 
boğuşuyoruz. Bunun çözümü 
aronya tüketiminden geliyor. 
Aronya tüketimini seneye 
yayarsak, bunlardan kurtulmuş 
oluruz. Üzüm en fazla 
antioksidan deposu ürün 

olarak bilinir. Aronya bunun 10 
kat daha fazlasına sahip bir 
meyve. Süper meyvelerin 
başında geliyor Aronya. 
Sürekli tüketimde diyabetin 
önlenmesi, kalp damar 
hastalıklarının 
engellenmesinde çok önemli. 
Aronya ile aslında yüksek 
katma değerli ürünler de 
yapmalıyız” diye konuştu.

“ARONYANIN İLK HASADINI 
YAPTIK, HAYIRLI, UĞURLU 
OLSUN”
Kaymakam Dr. Hacı Arslan 
Uzan ise yaptığı komuşmada, 
tıbbi aromatik bitkiler arasında 
yer alan ve "süper meyve" 
olarak da bilinen aronyanın, 
yörenin toprak ve iklim 
şartlarına uyum sağladığını, 
alternatif ürün kapsamında 
yaygınlaşması için çalışıldığını 
belirtti. Kaymakam Uzan, 
"Katma değeri çok yüksek, 
pastacılık ve dondurma 
sektöründe aynı zamanda 
reçel ve marmelatta da 
kullanılabiliyor. Bakımı kolay, 
iklime uygun, katma değeri 
yüksek. İnsan vücuduna 
sağladığı faydalar nedeniyle 
de süper meyve deniliyor. 
Aronyanın ilk hasadını yaptık, 
hayırlı, uğurlu olsun." dedi.

ARONYA HASATI BAŞLADI SOSYAL HİZMET MERKEZİ'NDEN
KAN BAĞIŞINA DESTEK

akfıkebir Sosyal Hizmet 

VMerkezi  Müdürü Yaşar 
Saral kan bağışı ile ilgili 

olarak yaptığı açıklamada; “Her 
kan bağışının bir can 
kurtarmasının ne kadar hassas bir 
konu olduğunu ve kan bağışı 
yapmanın önemini bakanlığımız 
ve il müdürlüğümüz olarak son 
derece dikkate aldığımızı,  bu 
kapsamda personelimiz ile birlikte 
kan bağışı kampanyasına destek 
veriyoruz dedi.” Vakfıkebir 
ilçesinde Trabzon Kızılay Kan 
Merkezine ait otobüs tarafından 
yapılan kan bağışı 
organizasyonuna katılan 
Vakfıkebir Sosyal Hizmet Merkezi 
personeli kan bağışında bulundu. 
Düzenlenen "Kızılay Kan Bağış 
Kampanyasına" ilçe genelinde 
yoğun katılım oldu. Kan bağışına 
İlçenin önde gelen simaları da 

katıldı. Yaz mevsimi ile birlikte 
meydana gelen trafik kazalarında 
kan bağışının önemi ön plana 
çıkarken Vakfıkebir Sosyal Hizmet 
Merkezi Müdürü Yaşar Saral ve 
ekibi kan bağışı kampanyasına 
destek verdiler. Sosyal Hizmet 
Merkezi çalışanları ve diğer 
gönüllüler Kızılay kan bağış formu 
doldurup tansiyon ölçümleri yapılıp 
kan testinden geçtikten sonra kan 
bağışında bulundular. Vakfıkebir 
Sosyal Hizmet Merkezi Müdürü 
Yaşar Saral yaptığı açıklamada, 
kan talebinin giderek arttığı bir 
dönemde bulunuyoruz. Herkesi 
kan bağışına bekliyoruz.Bir kan 
bağışı en az 3 canı 
kurtaracaktır.Bağış kampanyasına 
katılan vatandaşlarımıza ve 
kurumlarda çalışan kardeşlerimize 
teşekkür ediyorum." ifadelerinde 
bulundu.
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Tarımsal Üretimde Çeşitliliğin Artırılması (ARONYA ÜRETİMİ) projesinde 2021 yılında dikimi yapılan bahçelerde meyve hasadına başlanıldı. 

Vakfıkebir Sosyal Hizmet Merkezi Müdürlüğü personelinin katılımı ile kan bağışına destek verildi. 

OKULLARDA UYUM HAFTASI
4 EYLÜL'DE BAŞLIYOR
4 Eylül Pazartesi günü ders zili okul öncesi ve birinci sınıfa başlayacak öğrenciler için çalacak. Onlar için uyum haftası başlayacak.

lkokul birinci sınıf ve okul 

İöncesi eğitime başlayacak 
öğrencilerin, okul kaygılarını 

gidermek için 4 Eylül Pazartesi 
günü 'Uyum Haftası' başlayacak. 
Öğrenciler, bir haftalık uyum 
süreciyle okullarına ve 
öğretmenlerine alışacak. 
Uzmanlar, uyum haftası 
öncesinde, 'Okulda 
eğleneceksin, çok mutlu 
olacaksın' gibi konuşmalar 
yapılmamasını öneriyor.
“OKULLARDA UYUM HAFTASI 
4 EYLÜL'DE BAŞLIYOR”

Uzmanlar, uyum haftası 
öncesinde öğrencilerle yapılan 
konuşmalara dikkat edilmesini 
öneriyor. Uzmanlar, "Okul 
zorunlu bir eğitim, bunu çok 
süslemek doğru değil. 'Artık 
yaşın geldi, senin yaşındaki her 
akranın gibi eğitim öğretime 
başlıyorsun' gibi net ve kısa 
çocuk ne soruyorsa ona uygun 
cevaplar verilmeli. 'Orada çok 
mutlu olacaksın, eğleneceksin' 
gibi büyük beklentilere sokmak 
çok doğru değil."
"OKUL TANITILABİLİR, UYKU 

DÜZENİ SAĞLANMALI"
Uzmanlar, Uyum haftası 
başlamadan önce kayıt 
yaptırılan okul gezilebilir. Bu 
durum, uyum haftasında 
yaşanabilecek sıkıntıları 
azaltabilir. Uyum haftası 
başlamadan önce uyku saatleri 
düzene sokulmalı. Uyum 
sürecinde aileler, okula 
başlamalarıyla ilgili kendi 
anılarını çocuklarıyla paylaşmalı. 
Bu konuşmalar çocuğun okula 
olan ilgisini artırıp motive edebilir 
denildi.



Büyükliman
Postası HABER4

sıl varlık soyuttur(maddi değil) bilgi, 

Abilinç yani ilimdir. İnsan benliği ilim 
ve bilinçten oluşur. Sonsuz olan 

Allah'ın kudreti somutlaşarak 
(maddileşerek) yansır ve görünür hale 
gelir. Bu görüntüye Allah'ın ehadiyet 
tecellisi denir. Kâinattaki her şey, insan, 
hayvan bitki vs ehadiyet tecellisidir. İlim bu 
görüntüye monad diyor. Kısaca ruh 
somutlaşır(maddileşir) benlik ve nefis olur. 
İlim ve kudret bir araya gelir, irade 
ile(evrimle) gelişir varlıklar meydana çıkar. 

   İnsanda 22 bin dolayında gen vardır ve 
bunların bilgi işlem hacmi kâinatın 
atomları kadardır. Ruh, birlik, düzen ve 
bilinçli bir yasadır. Nasıl ki su buharı 
yoğunlaşırsa su, katılaşırsa buz olarak 
görünür.  Soyut bir yasa olan ruh şekil 
alınca somut varlık olarak görünür. 
İnsanlık, soyut kavramları öğrendiğinde 
maddi dünyanın ötesinde, işleri yöneten, 
şekil veren bir özün(Allah'ın) olduğunu 
anladı. 

   Doğulular, somut düşündüklerinden 
ruha nefis demişler. Kuran'da nefs, ruh ve 
bilinç yerine kullanılmıştır. Aristo, 2300 
sene önce, her şeyin bir formu var. Yani o 
şeyi, o şey yapan, ona bir kişilik veren bir 
mana vardır der. Varlıkların kendine has 
hayatı ve ruhu vardır, bu DNA ve beyin 
seviyesinde bilgiişlem hacmine sahip 
olmadığı için biz onlara cansız diyoruz. 
Sinir sistemimiz ve bedenimiz, ruhun 
maddi kılıfıdır. Ölünce, o ruh nurani bir 
beden giyer, yok olmaz.

   Ruhu anlamak için halk(yaratmak) 
kelimesinin manası bilinmelidir. Halk, şekil 
vermek manasında, yoktan yaratma 
manasında değildir. Soyutun şekli olamaz, 

elektronik dosyalar gibi. Hayat, yalnız 
biyosfere ait değildir, nerede varlık varsa 
orada bir çeşit hayat vardır. Maddeyi 
madde yapan bilinç ve manadır, hayatı 
hayat yapan vahiydir. Bazı dindar 
filozoflar, ruh, bir süreçtir, bazıları Tanrı bir 
süreçtir dediler.  Allah, “Zamanın 
sövmeyin, zaman Ben'im diyor” 

   Kısaca geçmiş ve geleceği elinde 
tutamayan, atom altı parçacıklarına bilinç 
yerleştiremeyen, her şeye egemen 
olamayan bir güç, hiçbir şey yaratamaz. 
Vahiy, kâinatın doğal yasalarının ve 
varlığın bilinci ve aklıdır. Sibernetik 
sistem, Allah'ın Rahmâniyeti'nin(somut 
boyutunun) bir yansımasıdır. Ruh, bilinç 
ve yazılımdır, beyin ve beden onun somut 
şeklidir( soyut somutlaşır madde olur). Bu 
yazılım, bedenin çürümesiyle kaybolmaz, 
beyin disketi bozulsa bile Allah'ın sonsuz 
kayıt cihazlarında saklanır. Biyolojik 
ambalajımız ruhun evidir, özerktir ve 
iradeye sahiptir. İnsan ruhu kötü olursa, 
cin ve şeytan olur, ona habis ruh denilir. 
İyi olursa melekleşir halk tabiriyle evliya 
olur. 

   Bazen kâinat değerinde olan soyut bir 
hakikat somutlaşınca küçülür, değerini 
yitirir. Ruhun, beden ve nefis olarak 
somutlaşırsa değeri azalır, soyut olan aşk 
ve sevgi cinselliğe indirgenip 
somutlaştığında değeri gider. Hayat bir 
süreçtir, insanın gözü önünden saniyede 
24 resim geçerse, insan bunu hareketli 
olarak algılar. Bizlerde soyut âlemden 
geldik somutlaşarak şekil aldık tekrar 
soyuta dönüyoruz, doğum ve ölüm 
arasındaki hayat safhamızın resimlerini 
diziler halinde yaşıyoruz, yani ondan 
geldik ona dönüyoruz. 

YARATMA, HAYAT VE RUH ÜZERİNE BİR YORUM

Osman KOYUNCU

ÖZGE İLE YUSUF NİŞANLANDI

V
akfıkebir ilçesi 
eşraflarından Nurhayat 
Topal ve Cumhur 

Baki'nin ilçede esnaflık yapan 
kızları Özge ile Vakfıkebir İlçesi 
eşraflarından, ilçede yıllarca diş 

hekimliği yapmış herkes 
tarafından sevilen, sayılan 
merhum diş hekimi Rıdvan 
Hacıahmetoğlu ve Hatice 
Hacıahmetoğlu'nun özel bir 
şirkette yöneticilik yapan 
oğulları Yusuf, sade bir nişan 
töreni ile evlilik yolunda ilk 
adımı atarak nişanlandılar. Her 
iki aile yakınlarının yanı sıra 
genç çiftlerin arkadaşlarının 
katıldığı nişan töreni Vakfıkebir 
Ramada Otel de yapıldı. 
Birbirlerine oldukça yakışan 
Özge ile Yusuf'a evlilikle 
noktalayacakları bu mutlu 
birlikteliklerinin sağlık, mutluluk 
ve başarı getirmesini diliyoruz. 

Trabzon Büyükşehir Belediye Başkanı Murat Zorluoğlu mahalle ziyaretleri kapsamında esnaf ve
vatandaşlarla buluşmaya devam ediyor. Şehrin merkezinde ve ilçelerinde adeta adım atılmadık yer
bırakmayan Başkan Zorluoğlu, 2 Nolu Erdoğdu Mahallesi'ni ziyaret ederek önce Yol-İş Sendikası Ortaokulu'nda
gerçekleştirilen Yaz Okulları kapanış törenine katıldı, ardından esnaf ve vatandaşlarla bir araya geldi.

BAŞKAN ZORLUOĞLU TRABZON'DA
ADIM ATILMADIK YER BIRAKMIYOR 

önetim anlayışı 

Ydoğrultusunda kabulleri 
dışında makamında 

oturmayı tercih etmeyen 
Trabzon Büyükşehir Belediye 
Başkanı Murat Zorluoğlu, 
gününün büyük kısmını 
hemşehrileriyle bir arada 
geçiriyor. Şehirde adeta adım 
atılmadık yer bırakmayan 
Başkan Zorluoğlu'nun bugünkü 
durağı 2 Nolu Erdoğdu 
Mahallesi'ydi. Başkan 
Zorluoğlu'na ziyaretlerini 
sırasında TİSKİ Genel Müdürü 
Ali Tekataş, 2 Nolu Erdoğdu 
Mahalle Muhtarı Ali Dural ve 
daire amirleri eşlik etti.
“YAZ OKULU 
ETKİNLİKLERİNİ ÇOK 
ÖNEMSİYORUM”
Başkan Zorluoğlu ziyaretleri 
kapsamında ilk olarak Yol İş 
Sendikası Ortaokulu'nu ziyaret 
ederek TÜGVA Trabzon Yaz 
Okulu Kapanış Töreni'ne katıldı. 
Öğrencilerin yoğun ilgisiyle 
karşılanan Başkan Zorluoğlu, 
"Yaz okulları kapsamında her 
türlü sportif, kültürel, bilimsel 
aktivite yapıldı. Bu tür etkinlikleri 

çok önemsiyorum. TÜGVA 
başta olmak üzere, benzer sivil 
toplum kuruluşlarımızın 
çocuklarımıza ve gençlerimize 
dönük faaliyetlerini çok önemli 
buluyorum. Büyükşehir 
Belediyesi olarak elimizden 
geldiğince bu etkinliklere destek 
veriyoruz" dedi. Liselere giriş 
sınavlarına hazırlandıkları için 
okulda kurs gören orta son sınıf 
öğrencilerini de ziyaret eden 
Başkan Zorluoğlu, her birine 
sınavlarda üstün başarı diledi.
“VİZYON PROJELERİ HAYATA 
GEÇİRDİK”
Okul ziyaretinin ardından 
mahalle sakinleri ve esnafla 
birlikte bir araya gelen Başkan 
Zorluoğlu, "Daha yaşanılabilir 
bir Trabzon için 4.5 senede çok 
sayıda vizyon projeyi hayata 
geçirdik. Şehrin çehresini 
değiştiren projelerimizle ilgili 
sizlerden de çok olumlu geri 
dönüşler almanın mutluluğunu 
yaşıyoruz. Hemşehrilerimin 
sorunlarını yerinde görmek ve 
taleplerini birinci ağızdan 
dinlemek için ilk günden itibaren 
ilçe ve mahalle ziyaretlerini çok 

önemsiyorum.  Ortahisar altyapı 
projesi kapsamında 2 Nolu 
Erdoğdu Mahallemizin 
genelinde de büyük bir altyapı 
çalışması yaptık. Ardından 
tamamlanan bölgelerde üstyapı 
çalışmalarımızı gerçekleştirdik. 
Bitmeyen noktalar, altyapısı 
tamamlandıktan sonra süratle 
yapılacak. Büyükşehir 
Belediyesi olarak 18 ilçemize 
adalet ve hakkaniyet 
çerçevesinde hizmet vermeye 
devam edeceğiz” dedi.
“MAHALLE SAKİNLERİNDEN 
SAĞLIKLI SU TEŞEKKÜRÜ”
Başkan Zorluoğlu'nu 
mahallelerinde görmekten 
mutluluk duyduklarını belirten 
esnaf ve vatandaşlar ise, 
"Altyapı çalışması ilk başladığı 
zaman haliyle biraz sıkıntı 
çektik. Ama şimdi temiz 
borularda sağlıklı su içtiğimizi 
bilmenin rahatlığını yaşıyoruz. 
Bugüne kadar önemsenmeyen 
fakat Trabzon için çok gerekli bir 
projeydi. Trabzon'a ve 
mahallemize kazandırdığınız 
tüm hizmetler için çok teşekkür 
ederiz " ifadelerini kullandılar.
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İLKNUR İLE ABDULLAH BİR ÖMÜR
BERABERLİĞE EVET DEDİLER

akfıkebir İlçemizin 

Vsevilen, sayılan değerli 
simalarından ve ilçede 

esnaflık yapan Murat Yamak ve 
Havva Yamak'ın İstanbul ilinde 
polis olarak görev yapan 
oğulları Abdullah ile Giresun İli 
Görele ilçesi eşraflarından Ayşe 
ve Merhum Mehmet Atik'in 
İstanbul da özel bir bankada 
çalışan kızlarım İlknur bir ömür 
beraberliğe evet diyerek 
evlendiler. Vakfıkebir İlçesi 
Sabri Bahadır Kültür Merkezi 

Düğün Salonunda düzenlenen 
muhteşem düğün töreninde 
genç çiftlerin nikahlarını 
Vakfıkebir Belediye Başkanı 
Muhammet Balta kıydı. İlknur 
ile Abdullah'ın düğün törenine 
eş, dost, akraba ve 
arkadaşlarının yanı sıra çok 
sayıda davetli katıldı. Bizlerde 
genç çiftlerin evlilikle 
noktaladıkları bu mutlu 
beraberliklerinin kendilerine ve 
ailelerine sağlık, mutluluk ve 
başarı getirmesini diliyoruz. 

YASEMİN İLE OSMAN
DÜNYA EVİNE GİRDİLER

akfıkebir ilçesi Yıldız 

VMahallesinden Zehra ve 
Burhan Bayraktar'ın 

öğretmen olan kızları Yasemin ile 
Vakfıkebir İlçesi Kıranköy 
Mahallesinden emekli öğretmen Ali 
Kadığ ve Hidayet Kadığ'ın polis 
memuru olan oğulları Osman 
düzenlenen görkemli düğün töreni 
ile dünya evine girdiler. Vakfıkebir 
İlçesi Sabri Bahadır Kültür Merkezi 
Düğün Salonunda düzenlenen 
görkemli düğün törenine genç 
çiftlerin eş, dost, akraba ve 
arkadaşlarının yanı sıra çok sayıda 
davetli katıldı. Bizlerde genç 
çiftlerin evlilikle noktaladıkları bu 
mutlu beraberliklerinin kendilerine 
ve ailelerine sağlık, mutluluk ve 
başarı getirmesini diliyoruz.



Büyükliman
Postası HABER5

Sevgiyle yapılan her hareketin Evren'de mutlaka bir yankısı olur.  Bizler de
gönlümüzün baş tacı Akçaabat'ımızda yaşayan özel gereksinimli bireylerimizi sevgimiz
ve ilgimizle hayata dahil ediyor; onların ve ailelerinin yanlarında yer alıyoruz.

İlk ve ortaöğretimde ders zili 11 Eylül'de çalacak. Milli Eğitim Müdürlükleri
yeni eğitim ve öğretim dönemi için hazırlıklarını yaz tatilinde de sürdürüyor.

EĞİTİM ÖĞRETİM DÖNEMİ
İÇİN HAZIRLIK SON SÜRAT

EĞİTİMLERİNİ TAMAMLAYAN
TOPLU TAŞIMA ARAÇ ŞOFÖRLERİ
SERTİFİKALARINI ALDI
Trabzon Büyükşehir Belediyesi tarafından verilen eğitimleri tamamlayan 3 bin 91 şoför için 'Toplu
Taşıma Araç Şoförleri Sertifika Töreni' düzenlendi. Törende konuşan Büyükşehir Belediye Başkanı
Murat Zorluoğlu, “Eğitimler bir defaya mahsus olmayacak. Bundan sonra da hem kendi otobüs şoförlerimize hem
de Ortahisar ve diğer ilçelerimizde toplu taşıma yapan şoför esnafımıza eğitim vermeye devam edeceğiz” dedi.

zel gereksinimli 

Öbireylerimizin 
yaşamlarını 

kolaylaştıracak, geleceğe 
umutla ve sevgiyle 
bakabilmelerini sağlayacak 
koşulların oluşturulabilmesi için 
çalışıyoruz.
NELER YAPIYORUZ; NASIL 
YAPIYORUZ?
Biz, biliyoruz ki özel 
gereksinimli bireylerimizin ve 
ailelerinin anlayışa, hoşgörüye, 
şefkate, sevgiye, ilgiye ve 
desteğe ihtiyacı var. Onların 
hayatın her alanında yaşam 
becerilerini kazanıp 
geliştirebilmelerini sağlamak 
için gereken birçok şeyi 
gönüllülük esasıyla yapmaya 
gayret ediyoruz. Şehrimizde 
yaklaşık 60 özel gereksinimli 
bireylerimizi yıl boyunca 
haftanın iki günü evlerinden 
itinayla alıp Yıldızlı 
Mahallemizdeki özel bir yüzme 
havuzuna götürüyoruz. 
Havuzda yüzerken ihtiyaç 
duyacakları tüm ekipmanları 
karşılıyoruz. Suyun içerisinde 
hem eğleniyorlar hem de spor 
yapıyorlar. Onların eğlence 
dolu anlarına herkesin şahit 
olabilmesini ve tertemiz 
kalpleriyle kocaman 
kahkahalarını herkesin 
duyabilmesini çok isterim. 
Kocaman dünyayı, tüm 
insanları ve en önemlisi de saf 
sevgiyi kalplerine nasıl 
sığdırdılar insan hayret ediyor. 
Ben özel gereksinimli 

bireylerimizin her birine 
dünyadaki kanatsız melekler 
diyorum. Öyle seviyorum öyle 
önemsiyorum onları. Onlar için 
yaptıklarımız elbette bu kadar 
değil. Yıldızlı Toki 'de Milli 
Eğitim Müdürlüğümüzle 
ortaklaşa tam donanımlı bir 
eğitim merkezi oluşturduk. 
Öğrenim çağının dışına çıkmış 
25 özel gereksinimli 
bireylerimizin vakit 
geçirebileceği bu merkezde; ilgi 
alanları ve becerilerine yönelik 
derslikler, fizyoterapi salonları 
ve hobi atölyeleri yer alıyor. 
Merkezimize gelen 
kardeşlerimiz burada hobilerine 
ve düzeylerine göre eğitim 
alıyor; aktivitelere katılıyor. Bu 
eğitim merkezinde olan herkes 
çok mutlu. Bizzat gittim, 
yerinde gördüm ve o anı 
yaşadım. Bir şeyler 
öğrenmenin, yaşama 
katılabilecek beceriler 
kazanmanın verdiği mutluluğu 
gözlerinden okudum. Hayata 
adapte olmak, yaşamda var 
olmak, dünyada yaşamak özel 
gereksinimli bireylerimiz için 
biraz daha zor. Ancak onlar için 
elimizden gelen her şeyi 
yapıyor; hayatı onlar için kolay 
kılmaya çalışıyoruz.  Onların 
mutlu anları hala gözümde 
canlanıyor; yürekten kocaman 
kahkahaları kulaklarımda 
çınlıyor. Biz onlara, onlar da 
bize hayat enerjisi veriyor. 
Koca yürekli özel gereksinimli 
bireylerimiz için yaptıklarımız 

sadece bu kadar sanmayın. 
Zorlu süreçlerle dolu bu hayatta 
sağlam durabilmenin en önemli 
koşullarından birinin spor 
olduğunun bilincinde olarak bu 
bireylerimiz için spor kursları 
açtık. Ne kadar güzel başarılar 
elde ettiler bir bilseniz. Kimleri 
kimleri kendilerine hayran 
bıraktılar bir bilseniz. Onlarla 
gururlanmamak inanın elde 
değil. Her birinin yaşam 
enerjisine hayran olmamak 
elde değil. Kimisi karetede 
kimisi judoda kimisi satrançta 
kendilerini ve yeteneklerini 
gösterdiler. Hepsini tebrik 
ediyorum. Her birini çok 
seviyorum. Her birini 
imkanlarımız ölçüsünde 
destekliyorum. Akçaabat'ımızda 
her birey özeldir, her birey 
güzeldir. Akçaabat'ımız da 
Akçaabatlılarımız da göz 
bebeğimizdir.
“BİRLİKTE BAŞARIYORUZ”
Sizlerin teveccühü ile göreve 
geldik. Devraldığımız bayrağı 
daha da ileriye taşıma 
gayretinde olduk. Çalıştık; 
durmadık; durmayacağız da. 
Bilmenizi isterim ki sizlerin 
desteğini, sevgisini, 
hoşgörüsünü Akçaabat 
Belediyesi ve Belediye Başkanı 
olarak her daim hissediyoruz. 
Sizden aldığımız bu güçle, 
ortak akılla, istişarelerle omuz 
omuza, tek yumruk olarak 
Akçaabat'ımız için 
Trabzon'umuz için ve ülkemiz 
için çalışacağız.

SEVGİYLE BÜYÜTÜYOR
İLGİYLE YEŞERTİYORUZ
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ğretmenlerin 7-14 

ÖAğustos tarihleri 
arasında mazerete bağlı 

yer değiştirme başvuruları, 17 – 
21 Ağustos'ta tercihler, 
ardından da 23 Ağustos'ta 
atamalar yapıldı. Yurt genelinde 
okulların dış cephe mantolama, 
ayrıca tadilat ihtiyaçlarının da 
giderilmeye çalışıldığı 
görülüyor.

Bu bağlamda Milli Eğitim 
bakanlığı tarafından Beşikdüzü 
ilçesindeki depolara gönderilen 
ücretsiz 123.000 ders 44.000 
kaynak kitap bölgemizdeki 5 
ilçeye okullar başladığında her 
öğrencinin sırasında olacak 
şekilde tasnifine başlandı.
Beşikdüzü İlçe Milli Eğitim 
Müdürü Emrah Demiral, tüm 
çalışmaların ilçemizin eğitim 

öğretim kalitesini en üst düzeye 
çıkarmak, geleceğimizin 
teminatı gençlerimizin, 
çocuklarımızın, en güzel 
ortamlarda ve çağa uygun 
standartlarda eğitim almalarını 
sağlamak için, tüm imkanları 
seferber ettiklerini belirtti. Bu 
süreçte görev alan ve emeği 
geçen tüm paydaşlara da 
teşekkürlerini iletti.

T
rabzon Büyükşehir 
Belediyesi ile Şoförler ve 
Otomobilciler Odası iş 

birliğiyle, 'İnsan İlişkileri ve 
İletişim, Acil Kurtarma ve İlk 
Yardım, Yol ve Trafik Bilgisi' 
alanlarında eğitim programları 
gerçekleştirildi. Eğitimlerde 
başarılı olan 3 bin 91 toplu 
taşıma şoförü için Ulaşım 
Koordinasyon Merkezi'nde 
düzenlenen törene Büyükşehir 
Belediye Başkanı Murat 
Zorluoğlu, Başkan Vekili Atilla 
Ataman, Şoförler ve 
Otomobilciler Odası Başkanı 
Ömer Hakan Usta, Trabzon 
Üniversitesi İletişim Fakültesi 
Dekanı Erdem Taşdemir ile şoför 
esnafı katıldı. 
“ULAŞIM MASTER PLANI 
YÜRÜRLÜĞE GİRDİ”
Büyükşehir Belediye Başkanı 
Murat Zorluoğlu, çok önem 
verdikleri eğitim programının 
tamamlanmasının ardından 
sertifika takdim töreninde şoför 
esnafıyla bir arada olmaktan 
mutluluk duyduğunu söyledi. 
Trabzon'un sorunları arasında 
ulaşımın ilk sıralarda geldiğini 
ifade eden Başkan Zorluoğlu, 
“Büyükşehir Belediyesi olarak 
4,5 yıldır bu alanda 
paydaşlarımızla beraber epey 
çalışma gerçekleştirdik. En 
önemli projelerimizden bir tanesi 
Ulaşım Master Planı'ydı. Onu 
tamamladık yürürlüğe girdi ve 
ona bağlı olarak ulaşım alt 
sektörlerinde çalışmalarımız 
devam ediyor. Yine Ulaşım 
Master Planımızla birlikte kısa 
adı SUMP olan Sürdürülebilir 
Kentsel Hareketlilik Planı da 
faaliyete girdi. Avrupa Birliği 
projesiydi, ihalesi tamamlandı. 
Dün itibarıyla ilk toplantısını 
yaptık. Şehrin özellikle yaya 
hareketi bakımından daha iyi 
noktaya gelmesi anlamında 
önemli bir çalışmayı da başlattık” 
dedi.
“ULAŞIM KOORDİNASYON 
MERKEZİ'Nİ İNŞA ETTİK”
Kurumsal kapasitelerini de çok 
geliştirdiklerini dile getiren 
Başkan Zorluoğlu, “Ulaşım 
Koordinasyon Merkezi'ni inşa 
ettik. Toplu taşıma sistemleri 
büyük oranda elektronik altyapı 
kullanılarak izlenebiliyor, 
denetlenebiliyor. Bu manada 
güçlü bir altyapı kurduğumuzu 
memnuniyetle ifade edebilirim” 
şeklinde konuştu.
“DEĞİRMENDERE TRAFİĞİ 
RAHATLAYACAK”
Ulaştırma ve Altyapı Bakanlığı, 
Karayolları Genel Müdürlüğü ve 
Büyükşehir Belediyesi olarak 
aynı zamanda yeni yollar 
yaptıklarını ve yapmaya devam 
ettiklerini de belirten Başkan 
Zorluoğlu,  “Değirmendere 
trafiğini büyük oranda 
rahatlatacak çalışma, Karayolları 
Genel Müdürlüğümüz tarafından 
devam ettiriliyor. Orada büyük 
oranda yıkımlar ve kamulaştırma 
yapıldı. Kanuni Bulvarı ile 
Değirmendere'yi birbirine 
bağlayacak yolda da epey bir 
mesafe katedildi. Tüneller 
tamamlanmak üzere. İnşallah 
orta vadede bu çalışmalar 
tamamlandığında Değirmendere 
bölgesinin ulaşımı ve oradan 
şehrin üst kotlarına ulaşım 

anlamında çok büyük bir 
rahatlama yaşayacağız. O 
bölgede bir de otogarımız var. 
Ulaşım sektörünün bir parçası. 
Otogar tamamlandı, çok da 
güzel oldu. Önündeki kavşağı 
düzenledik. Vatandaşlarımız 
biraz sıkıntı çektiler ama 
nihayetinde tamamlandı. 
Otogarın girişi, çıkışı o kavşağa 
göre gayet muntazam 
ayarlanmış oldu” ifadelerini 
kullandı.
“ŞOFÖR ESNAFIMIZ ELİNİ 
TAŞIN ALTINA KOYDU”
Trabzon Şoförler ve 
Otomobilciler Odası ile birlikte 
dolmuş dönüşümüne imza 
attıklarını dile getiren Başkan 
Zorluoğlu, “Dolmuş dönüşümü 
ulaşım alanında yaptığımız çok 
önemli çalışmalardan bir tanesi.
Pandeminin zor şartlarına 
rağmen şoför esnafımız ve 
cemiyetimiz bu konuda elini 
taşın altına koydu. Ve bu şehre 
yakışmayan, insanımızı rahatsız 
eden, konfor ve güvenlik 
anlamında sıkıntılı eski 
dolmuşlar yenilendi. Taksileri de 
kapsayan bir dönüşüm oldu. 
Taksi sayılarını arttırdık. 
Önümüzdeki süreçte 
Ortahisar'ın taksi sayıları biraz 
daha aratacak. 
Vatandaşlarımızdan bu manada 
çok olumlu geri dönüşler aldık. 
Bu dönüşümde birlikte hareket 
ettiğimiz Şoförler ve 
Otomobilciler Odası 
Başkanımıza, yönetimine ve 
şoför esnafımıza teşekkür 
ediyorum” diye konuştu.
“3 BİN 91 ŞOFÖRE EĞİTİM 
VERİLDİ”
Dolmuş dönüşümünün sadece 
fiziki olmadığını belirten Başkan 
Zorluoğlu, “Meseleyi ayrıntılı 
şekilde ele aldık. Şoför esnafına 
dönük şoförler odasıyla birlikte 
ciddi bir eğitim programı 
başlattık. Şu ana kadar il 
genelinde 1. etapta 1506, 2. 
etapta 1585 olmak üzere 
toplamda 3 bin 91 şoför 
esnafımıza eğitim verdik. 'İnsan 
İlişkileri ve İletişim, Acil Kurtarma 
Ve İlk Yardım, Yol Ve Trafik 
Bilgisi' alanlarında 3 bin 91 şoför 
kardeşimiz bu eğitimleri aldı. Biz 
önce kendimizden başladık. Bu 
süreçte bizim belediye otobüsü 
şoförlerimize eğitim verildi. 
Akabinde Ortahisar bölgesinde 
yine toplu taşıma işi yapan şoför 
esnafımıza bu eğitimler verildi. 
Bundan sonra da kalan 
kısımlarını süratle 
tamamlayacağız.
“İSTİŞARE İLE HAREKET 
EDİYORUZ”
Eğitimleri tamamlayan şoförlere 
katılım sertifikası verdiklerini 
belirten Başkan Zorluoğlu, “İl 

genelinde toplu taşıma kullanım 
belgesi olmayan sürücülerin 
artık yavaş yavaş sistemin 
dışına çıkarılacağını ifade 
etmem gerekir. Bu eğitimler bir 
defaya mahsus olmayacak. 
Bundan sonra da hem kendi 
otobüs şoförlerimize hem de 
Ortahisar ve diğer ilçelerimizde 
toplu taşıma yapan şoför 
esnafımıza eğitim vermeye 
devam edeceğiz. Bu eğitimlerle 
vatandaşlarımızdan gelen 
şikâyetleri büyük oranda ortadan 
kaldıracağımıza inanıyoruz. Bu 
programa katılan şoför 
esnafımıza, Ortahisar ve diğer 
ilçelerdeki şoförler cemiyeti 
başkanlarımıza ve 
yöneticilerimize teşekkür 
ediyorum. Bu iş birliğimiz bu 
şehirde toplu taşıma kalitesini, 
konforunu, vatandaş 
memnuniyetini en üst düzeye 
çıkaracaktır. Biz baştan beri 
beraber istişare ile hareket 
ediyoruz. Bu istişarenin olumlu 
sonuçlarını da şehrimiz 
yaşamaya başladı. Önümüzdeki 
yıllarda da bu program sorunsuz 
şekilde devam edecek. Sertifikalı 
olmak önemli bir şey. Herkese 
kart vereceğiz. Tüm esnafımızın 
bu programlara katılması özel 
önem arz ediyor” dedi.
“USTA: BAŞKAN 
ZORLUOĞLU'NUN BÜYÜK 
KATKISI OLDU”
Trabzon Şoförler ve 
Otomobilciler Odası Başkanı 
Ömer Hakan Usta ise, dolmuş 
dönüşümünün 
gerçekleştirilmesinde Büyükşehir 
Belediye Başkanı Murat 
Zorluoğlu'nun büyük katkısı 
olduğunu belirterek, 
“Dönüşümün tam olarak 
tamamlanması için şoförlere 
eğitim verilmesinin önemini ilk 
baştan belirtmiştim. Amacımız 
şoförlük mesleğine level 
atlatmaktır. Bu konuda Şoförler 
ve Otomobilciler Odası olarak 
istekli olduğumuzu belirtmek 
isterim. Hem dönüşü hem de 
eğitim sertifikalarının 
uygulanması noktasında verdiği 
destekten dolayı şoför esnafı 
adına Sayın Büyükşehir 
Belediye Başkanımıza çok 
teşekkür ediyorum” diye 
konuştu.
“SERTİFİKALAR TAKDİM 
EDİLDİ”
Açıklamaların ardından sertifika 
törenine geçildi. Büyükşehir 
Belediye Başkanı Murat 
Zorluoğlu, Başkan Vekili Atilla 
Ataman ile Şoförler ve 
Otomobilciler Odası Başkanı 
Ömer Hakan Usta, eğitimlerini 
başarıyla tamamlayan şoför 
esnafına sertifikalarını takdim 
ettiler.
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